

关于 ISO/TS16949 证书有效期的公告

根据 IATF 于 2015 年 10 月 3 日发布的认证机构通知, ISO9001 版本转换期被设定为从 ISO 9001: 2015 发布日期开始的 3 年内, 转换期的截止日被设定为 2018 年 9 月 14 日(基于官方发布日期)。ISO 9001: 2008 是形成 ISO/TS 16949:2009 的基础, IATF 要求认证机构对 ISO/TS 16949:2009 证书作出调整, IATF 数据库将于 2015 年 10 月 4 日自动设定证书最长有效期为 2018 年 9 月 14 日, 证书上也要反映这一新的有效期, 所有新发证书的有效期均设定为 2018 年 9 月 14 日, 所有已发的证书有效期超过 2018 年 9 月 14 日的, 均需作出相应修改并换发, 将证书有效期调整为 2018 年 9 月 14 日。IATF 将会在官网上发布相应的认可解释。

According to the International Accreditation Forum (IAF) and the ISO Committee on Conformity Assessment (CASCO), the transition period for the revision of ISO 9001 has been set to three years from the publication date of ISO 9001:2015. As ISO 9001:2008 forms the basis for the ISO/TS 16949:2009 standard, the expiry date of certificates to ISO/TS 16949:2009 have to correspond to the end of the three year transition period for ISO 9001:2008 certificates. The end of the three year transition period for ISO 9001 is set to the 14 September 2018 (based on the official release date of ISO 9001:2015). The IATF Database will be modified accordingly on Sunday, 4th October 2015 to reflect this maximum expiration date for ISO/TS 16949:2009 certificates. The update will automatically set the expiration date to the 14 September 2018. The certificates have to reflect this new expiration date as well. All certificates being already issued with an expiration date beyond the 14 September 2018 have to be revised and updated accordingly. A Rules 4th Edition SI to officially inform all interested parties, will be released on the IATF Global Oversight website.

北京九鼎国联认证有限公司
2015 年 10 月 8 日

